



### 第四階段網上教學時間表(家長通告)

敬啟者：

教育局公佈應屆香港中學文憑考試延至四月廿四日開考，成績公佈延至 7 月下旬，全港學校延期復課，直至另行通告。在停課期間，學校會繼續保持校舍開放，並加強清潔和做足預防措施，並安排適量教職員當值、處理校務及回答家長查詢等。

本校因應復課延期，推行「停課不停學」第四階段網上教學，教師團隊持續努力提供網上授課，敬希家長繼續督促子女留在家中，努力完成老師指定的網上課業，培養良好的生活習慣，並善用時間，為未來的復課作好準備。就第四階段網上教學有以下調適及安排，敬請各位垂注。

#### 停課期間課業安排 (中一至中五級適用)

1. 本校將對學生於停課期間的表現作持續評估，學生課業及網上學習評估表現將影響學期終的總成績。
2. 經過第一至第三階段的網上學習，老師與學生皆已熟習操作。由復活節假期後的第四階段開始，為鼓勵學生更投入網上學習，學生課業表現之成績，所佔平時分之比重由以往的 50% 提升至 70%。
3. 懇請家長督促子女繼續勤加溫習並留意學校發放的所有訊息，按時參與課堂、準時遞交課業及參與網上學習評估，亦請家長從旁鼓勵，以收家校合作之效。

#### 有關「停課不停學」學生考勤事宜 (中一至中五級適用)

直至現時為止，教育局尚未有具體的復課安排，網上教學時間將會延長。本校將於 4 月 17 日起推展第四階段「停課不停學」的措施，持續進行網上實時教學。除了按時進行網上學習及完成功課外，學生亦須參與評估，適時評估有效讓教師了解學生學習情況及進度，提供適切回饋及支援。第四階段網上學習之學生出席率、功課表現及評估均會計算在下學期平時分，敬請家長及學生注意以下事宜：

1. 校方會因應學生各階段之網上學習表現予以嘉許：
  - (1) 各學習階段完畢，如考勤及課業均理想將獲加操行分 3 分。
  - (2) 各階段學科評估後成績優異學生將獲嘉許狀以茲鼓勵。
2. 學生成績表將加入有關考勤的備註，以顯示學生在停課期間網上學習出席情況。為讓家長掌握子女出席情況及適時提醒，校方將發信予課堂出席率少於 40% 之學生家長。
3. 校方會緊密跟進學生功課表現，屢次欠交功課者，除按平常扣減操行分外，將由班主任及科任老師聯絡家長及學生跟進。
4. 由於復課日期仍不確定，網上教學或成為下學期主要學習模式，因此停課期間學生網上學習之表現或可能作為升留班之依據，學生請勿掉以輕心。

請家長協助督促 貴子女於延遲復課期間，留在家中進行網上學習，並完成課業。

## 第二學段考試安排方案 (中一至中五級適用)

停課期間，學校鼓勵學生持續學習，打好基礎。就第二學段考試的安排，學校因應疫情發展，擬定了以下方案：

### 方案一

若本地疫情嚴峻，教育局宣佈學校繼續停課。第二學段考試將以網上評估模式進行。

### 方案二

若本地疫情稍為舒緩，雖然教育局宣佈學校繼續停課，但是學校會安排個別級別回校考試，試場內考生及監考人員均須遵守香港公開考試的防疫措施。為減低學生之間交叉感染的風險，考試分卷會減省，考試時間亦會縮短。其他級別考試將以網上評估模式進行。

### 方案三

若本地疫情舒緩，教育局宣佈局部級別復課。學校會安排各級別分時段回校考試，每考試日只安排兩節考試，中三、中四、中五參與第一節考試，中一及中二參與第二節考試。為減低學生之間交叉感染的機會，會減省考試分卷，考試時間亦會縮短。兩個考試節之間預留足夠時間進行清潔消毒，完成防疫措施。

### 方案四

若教育局宣佈各級復課，學校會安排各級回校考試。

學校一直密切留意疫情發展，請各家長繼續留意電子通告有關學校最新的安排。為有效防止新型冠狀病毒的傳播，亦請經常留意衛生署衛生防護中心及教育局的公佈。

## 第4階段網上教學時間表

注意事項：

1. 此階段教學細分為兩個時段進行。
2. 每時段完結後安排網上評估 (不包括術科)。
3. 為配合各科不同的教學進度以及提升學生專注力，以下部份課堂的教學課時可能改為 1 小時(或保留為 1.5 小時)，任教老師於課堂開始時會作清晰指示。
  - 中一至中三的課節
  - 全級共同上課的課節
  - 術科課節

具體安排如下：

17/4 (五)、20/4 (一)	教學預備日(不安排課節，同學在家溫習，無需點名。)
21/4 (二) - 6/5 (三)	按時間表網上學習 (DAY 1 至 DAY 10)
30/4 (四)、1/5 (五)	公眾假期
7/5 (四)、8/5 (五)	預留時段補課 (拔尖補底) 或輔導
11/5 (一) - 13/5 (三)	學習評估日 (A1 至 A3)
14/5 (四)、15/5 (五)	評卷日(不安排課節，同學在家溫習，無需點名。)
18/5 (一)、19/5 (二)	教學預備日(不安排課節，同學在家溫習，無需點名。)
20/5 (三) - 2/6 (二)	按時間表網上學習 (DAY 1 至 DAY 10)
3/6 (三)、4/6 (四)	預留時段補課 (拔尖補底) 或輔導
5/6 (五) - 9/6 (二)	學習評估日 (A1 至 A3)
10/6 (三)、11/6 (四)	評卷日(不安排課節，同學在家溫習，無需點名。)

DAY 1 - 21/4 (二)、20/5 (三)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00 - 10:30	英文	中文	視藝	通識	選修一 物理/生物/中國歷史/經濟/旅遊與款待/體育文憑
11:00 - 12:30	生活與社會	生活與社會	中文	英文	數學
2:00 - 3:30	數學	英文	宗教	選修一 物理/生物/中國歷史/經濟/旅遊與款待/體育文憑/資訊科技	選修二 化學/地理/企概/倫理/視藝/資訊科技

DAY 2 - 22/4 (三)、21/5 (四)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00 - 10:30	中文	科學	數學	數學	通識
11:00 - 12:30	視藝	體育	英文	選修二 化學/地理/企概/倫理/視藝	中文
2:00 - 3:30	科學	數學	中國歷史	宗教	英文

DAY 3 - 23/4 (四)、22/5 (五)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00 - 10:30	普通話	英文	科學	通識	數學
11:00 - 12:30	中文	中國歷史	地理	英文	體育
2:00 - 3:30	宗教	音樂	英文	中文	選修一 物理/生物/中國歷史/經濟/旅遊與款待/體育文憑

DAY 4 - 24/4 (五)、25/5 (一)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00 - 10:30	生活與社會	生活與社會	地理	數學	通識
11:00 - 12:30	科學	中文	數學	選修一 物理/生物/中國歷史/經濟/旅遊與款待/體育文憑/資訊科技	英文
2:00 - 3:30	英文	宗教	普通話	選修二 化學/地理/企概/倫理/視藝	中文

DAY 5 - 27/4 (一)、26/5 (二)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00 - 10:30	體育	數學	科技與生活	中文	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝/ 資訊科技
11:00 - 12:30	數學	電腦	科學	英文	宗教
2:00 - 3:30	溫習節 無需點名，學生預留時間在家溫習和做功課，如有不明白之處請主動聯絡班 主任或科任老師。				

DAY 6 - 28/4 (二)、27/5 (三)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00 - 10:30	英文	中文	音樂	通識	選修一 物理/生物/中 國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑
11:00 - 12:30	生活與社會	生活與社會	中文	英文	數學
2:00 - 3:30	數學	英文	宗教	選修一 物理/生物/中 國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑/資 訊科技	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝/ 資訊科技

DAY 7 - 29/4 (三)、28/5 (四)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00 - 10:30	中文	科學	數學	數學	通識
11:00 - 12:30	音樂	科技與生活	英文	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝	中文
2:00 - 3:30	科學	數學	中國歷史	宗教	英文

DAY 8 - 4/5 (一)、29/5 (五)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00 - 10:30	中國歷史	科學	中文	體育	數學
11:00 - 12:30	電腦	數學	體育	中文	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝/ 資訊科技
2:00 - 3:30	英文	宗教	電腦	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝	中文

DAY 9 - 5/5 (二)、1/6 (一)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00 - 10:30	生活與社會	生活與社會	地理	數學	通識
11:00 - 12:30	科學	中文	數學	選修一 物理/生物/ 中國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑/資 訊科技	英文
2:00 - 3:30	科技與生活	英文	科學	通識	音樂

DAY 10 - 6/5 (三)、2/6 (二)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00 - 10:30	數學	普通話	科學	英文	宗教
11:00 - 12:30	宗教	視藝	英文	中文	選修一 物理/生物/ 中國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑
2:00 - 3:30	溫習節 無需點名，學生預留時間在家溫習和做功課，如有不明白之處請主動聯絡班 主任或科任老師。				

學習評估日

學生按時登入 Moodle 平台，完成網上學習評估。

評估時間採取分流安排。(如果網絡過於擠塞，可用其他電子平台完成評估並即日交回。)

A1 - 11/5 (一)、5/6 (五)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:30 - 10:30				中文	中文
10:45 - 11:45	數學				
12:00 - 1:00		英文	英文		
1:15 - 2:15				通識	通識
2:30 - 3:30	科學				
3:45 - 4:45		中國歷史	中國歷史		

A2 - 12/5 (二)、8/6 (一)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:30 - 10:30				英文	英文
10:45 - 11:45	中文				
12:00 - 1:00		數學	數學		
1:15 - 2:15				選修一 物理/生物/ 中國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑/資 訊科技	選修一 物理/生物/ 中國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑
2:30 - 3:30	生活與社會				
3:45 - 4:45		科學	科學		

### A3 - 13/5 (三)、9/6 (二)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:30 - 10:30				數學	數學
10:45 - 11:45	英文				
12:00 - 1:00		中文	中文		
1:15 - 2:15				選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝/ 資訊科技
2:30 - 3:30	中國歷史				
3:45 - 4:45		生活與社會	地理		

備註:

- 7/5 (四)、8/5 (五)、3/6 (三)、4/6 (四) 預留時段補課 (拔尖補底) 或輔導。如有需要上課的同學, 科任老師會預先個別通知。如沒收到通知的同學則無需上課, 在家溫習和做功課。
- 23/4 (四)、27/4 (一)、5/5 (二)、6/5 (三)、22/5 (五)、26/5 (二)、1/6 (一)及 2/6 (二) 的 3A 班科學堂, 上課時間改為當天下午 4 時至 5 時 30 分。
- 27/4(一)及 26/5(二)的 3B 班科學堂, 上課時間改為當天下午 2 時至 3 時 30 分。

### 有關「香港天主教教區學校服務中心訂購口罩」事宜

香港天主教教區學校服務中心經招標後, 決議透過恆佳集團控股公司為學生訂購口罩, 品牌為 OxyAIR Mask, 合乎歐盟標準, 發貨日期暫定為 2020 年 5 月下旬至 6 月, 若家長有興趣購買, 請填妥 Google Form 的意向書, 購買程序容後公佈。

Google Form : <https://forms.gle/faXK6j8e484YTxGbA>

備註:

- 每位最多可訂購口罩十盒。
- 成人口罩(175mm x 95mm)、香港製造, 獨立包裝、50 個一盒, 每盒\$90。

此致  
各位家長



甘陳富文校長 謹啓

二零二零年四月二十日



Date: 20<sup>th</sup> April, 2020

Dear Parents / Guardians,

### **Online Learning Programme Phase 4**

The EDB has announced that the 2020 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) will commence on 24<sup>th</sup> April 2020. The release of results will be postponed to late July. All schools in Hong Kong will postpone the resumption of classes until further notice. During the suspension period, the school will continue to keep the campus open, maintain a clean and disinfected environment, take adequate preventive measures, and arrange staff on duty to handle school affairs and answer parent enquiries.

In response to the postponement of class resumption, phase 4 of the online learning programme will be implemented. Teachers will continue to conduct real-time online lessons with students according to the schedule. Parents are encouraged to help students establish good learning habits at home and provide support on their learning when necessary. The following is important information regarding the learning programme.

### **Online learning arrangement during school suspension (For S1 to S5 students)**

1. Continuous assessments will be conducted during class suspension. The course assignment and performance in online assessment of students will affect the overall academic results this academic year.
2. After completing the three phases of online learning programme, both teachers and students are familiar with online teaching and learning now. Starting from the phase 4 after the Easter holiday, in order to promote the engagement of students in online learning, the percentage weighting of assignment performance in overall daily marks will increase from 50% to 70%.
3. Please assist and supervise your child to continue to study hard and pay attention to all the messages issued by the school, attend the online classes, submit assignments and participate in the online assessments. It is hoped that together with your encouragement and support, students will be able to get the best benefits.

### **Student attendance during school suspension (For S1 to S5 Students)**

As the Education Bureau has no specific school resumption arrangements, the school's online teaching programme is extended. Phase 4 of the online teaching programme with real-time online teaching begins on 17<sup>th</sup> April. In addition to real-time online teaching and online assignments, students will also participate in assessments. The timely assessment allows teachers to understand student's learning progress and to provide feedback and support. Please be reminded that student's attendance and homework performance will be calculated towards the second term daily marks. Parents and students should pay attention to the following matters:

1. The school will commend students for their effort and performance during all four stages of the online learning programme.
  - I. After completing each learning stage, if both the attendance and coursework are ideal, 3 points of conduct marks will be awarded.
  - II. Students with outstanding performance after each stage of online assessment will receive a certificate of commendation praising for their excellent work.
2. A remark will be added to the student's report card to show the student's online learning attendance during the suspension period. Students with less than 40% attendance rate will receive a letter from the school so that parents can remind students to attend lessons and provide timely support to their children.
3. Homework is a very important element in the learning process. If students fail to submit homework continuously, conduct marks will be deducted as a reminder for a change of learning attitude and behavior. Class teachers and subject teachers will also contact parents and students to follow-up.
4. Due to the uncertainty of the school resumption date, online teaching may become the main learning mode for the rest of this academic year. Therefore, students' online learning performance during this period of time will be considered as a basis for class promotion to the next academic year.

Parents are encouraged to assist and urge your children to stay home for online learning and complete their homework during the school suspension period.

## **Plans of Second Term Examination Arrangement (For S1 to S5 students)**

During the suspension, the school encourages students to continue learning and lay a solid foundation. With respect to the arrangement of the Second Term Examination, the school has formulated the following plans in response to the development of the epidemic:

### **Plan 1**

If the local epidemic situation is severe and the EDB announces that schools will continue to suspend classes, the Second Term Examination will be conducted in online mode.

### **Plan 2**

If the local epidemic situation is slightly alleviated, although the EDB announces that the schools continue to suspend classes, only classes of selected levels will take the examination at school. A number of contingency and precautionary measures devised for the HKDSE are to be adopted to safeguard the health and interest of candidates and teachers. In order to reduce the risk of cross-infection among students, the number of examination papers will be reduced and the examination duration will be shortened. The examination of all other levels will be conducted in online mode.

### **Plan 3**

If the local epidemic is under control and the EDB announces resumption of classes in senior levels, the school will arrange examination at school for all levels. Only two examination sessions will be arranged on each examination day. S3, S4 and S5 will take the examination in the first session while S1 and S2 will take the examination in the second session. In order to reduce the risk of cross-infection among students, the number of examination papers will be reduced and the examination duration will be shortened. Enough time will be allowed for cleaning and disinfection between the two examination sessions to complete the epidemic prevention measures.

### **Plan 4**

If the EDB announces class resumption of all levels, the school will arrange the examination of all levels at school.

We pay attention to the latest situation of infections caused by a Novel Coronavirus in the community. Please pay attention to eNotice for ongoing updates. Also, pay attention to the latest information released by the CHP and EDB regarding relevant measures on infectious diseases.

## **Phase 4 Online Teaching Schedule**

Important information about phase 4 online learning programme:

1. This stage of learning is divided into two periods.
2. Online assessment is arranged at the end of each period (except practical subjects).
3. In order to cope with the different teaching progress of each subject and enhance students' concentration, the class duration of the following lessons may be shortened to 1 hour, at subject teacher's discretion. Subject teachers will instruct students at the beginning of the lesson.
  - lessons of S.1 to S.3
  - joint-lessons conducted with the whole form
  - lessons of practical subjects

Specific arrangements are as follows:

17/4 (Fri), 20/4 (Mon)	Preparation day (no class is scheduled)
21/4 (Tue) - 6/5 (Wed)	Online learning according to schedule (DAY 1 to DAY 10)
30/4 (Thur), 1/5 (Fri)	Public holidays
7/5 (Thur), 8/5 (Fri)	Supplementary tutorial class
11/5 (Mon) - 13/5 (Wed)	e-learning assessment day (A1 to A3)
14/5 (Thur), 15/5 (Fri)	Marking day (No class is scheduled)
18/5 (Mon), 19/5 (Tue)	Preparation day (No roll call is required)
20/5 (Wed) - 2/6 (Tue)	Online learning according to schedule (DAY 1 to DAY 10)
3/6 (Wed), 4/6 (Thur)	Supplementary tutorial class
5/6 (Fri) - 9/6 (Tue)	e-Learning assessment day (A1 to A3)
10/6 (Wed), 11/6 (Thur)	Marking day (no class is scheduled)



**DAY 1 – 21/4 (Tue), 20/5 (Wed)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	English	Chinese	Visual Arts	LS	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)
11:00-12:30	L&S	L&S	Chinese	English	Math
2:00-3:30	Math	English	RME	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)/ ICT	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts/ICT

**DAY 2 – 22/4 (Wed), 21/5 (Thur)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Chinese	IS	Math	Math	LS
11:00-12:30	Visual Arts	PE	English	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts	Chinese
2:00-3:30	IS	Math	Chi History	RME	English

**DAY 3 – 23/4 (Thur), 22/5 (Fri)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Putonghua	English	IS	LS	Math
11:00-12:30	Chinese	Chi History	Geog	English	PE
2:00-3:30	RME	Music	English	Chinese	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)

**DAY4 – 24/4 (Fri), 25/5 (Mon)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	L&S	L&S	Geog	Math	LS
11:00-12:30	IS	Chinese	Math	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)/ ICT	English
2:00-3:30	English	RME	Putonghua	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts	Chinese

**DAY 5 – 27/4 (Mon), 26/5 (Tue)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	PE	Math	T&L	Chinese	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts/ICT
11:00-12:30	Math	Computer	IS	English	RME
2:00-3:30	Study Period. Attendance checking not required. Students will contact teachers if they have problems or questions in their studies.				

**DAY 6 – 28/4 (Tue), 27/5 (Wed)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	English	Chinese	Music	LS	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)
11:00-12:30	L&S	L&S	Chinese	English	Math
2:00-3:30	Math	English	RME	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)/ ICT	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts/ICT

**DAY 7 – 29/4 (Wed), 28/5 (Thur)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Chinese	IS	Math	Math	LS
11:00-12:30	Music	T&L	English	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts	Chinese
2:00-3:30	IS	Math	Chi History	RME	English

**DAY 8 – 4/5 (Mon), 29/5 (Fri)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Chi History	IS	Chinese	PE	Math
11:00-12:30	Computer	Math	PE	Chinese	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts/ICT
2:00-3:30	English	RME	Computer	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts	Chinese

**DAY 9 – 5/5 (Tue), 1/6 (Mon)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	L&S	L&S	Geog	Math	LS
11:00-12:30	IS	Chinese	Math	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)/ ICT	English
2:00-3:30	T&L	English	IS	LS	Music

**DAY 10 – 6/5(Wed), 2/6(Tue)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Math	Putonghua	IS	English	RME
11:00-12:30	RME	Visual Arts	English	Chinese	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)
2:00-3:30	Study Period. Attendance checking not required. Students will contact teachers if they have problems or questions in their studies.				

**e-Learning Assessment Days**

Students log on to the Moodle platform to complete e-learning assessments.

If the network is congested, students can use other electronic platforms to complete the assessments and return them to subject teachers on the same day.

**A1 - 11/5 (Mon), 5/6 (Fri)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:30-10:30				Chinese	Chinese
10:45-11:45	Math				
12:00-1:00		English	English		
1:15-2:15				LS	LS
2:30-3:30	IS				
3:45-4:45		Chi History	Chi History		

**A2 - 12/5 (Tue), 8/6 (Mon)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:30-10:30				English	English
10:45-11:45	Chinese				
12:00-1:00		Math	Math		
1:15-2:15				Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)/ ICT	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)
2:30-3:30	L&S				
3:45-4:45		IS	IS		

**A3 – 13/5 (Wed), 9/6 (Tue)**

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:30-10:30				Math	Math
10:45-11:45	English				
12:00-1:00		Chinese	Chinese		
1:15-2:15				Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts/ICT
2:30-3:30	Chi History				
3:45-4:45		L&S	Geog		

**Remarks:**

- 7/5 (Thur), 8/5 (Fri), 3/6 (Wed), 4/6 (Thur) are reserved for supplementary tutorial class. Subject teachers will give individual notice to students involved in advance. If no notice is received, students are expected to stay home and revise learning materials on their own.
- 3A IS lessons on 23/4 (Thur) 、 27/4 (Mon) 、 5/5 (Tue) 、 6/5 (Wed) 、 22/5 (Fri) 、 26/5 (Tue) 、 1/6 (Mon) and 2/6 (Tue) will be rearranged to 4:00-5:30 p.m. on the same day.
- 3B IS lessons on 27/4 (Mon) and 26/5 (Tue) will be rearranged to 2:00-3:30 p.m. on the same day.

**Regarding "Ordering Masks Through Catholic Diocese of Hong Kong School Service Centre"**

After inviting potential suppliers to submit tenders, the Catholic Diocese of Hong Kong School Service Centre decided to order OxyAIR Mask, which complies with EU standards, for students through Forever Nice Group Holdings Limited. If parents are interested in ordering OxyAIR Mask, please fill out the Google Form. The purchase procedure will be announced later.

Google Form : <https://forms.gle/faXK6j8e484YTxGbA>

**Remarks:**

- Each person can order up to ten boxes of masks.
- Adult mask (175mm x 95mm; made in Hong Kong; individually packaged; 50 masks per box; \$90 per box)

Thank you for your attention.



Yours faithfully,

---

Principal  
Mrs KUM CHAN Fu-man